
Protokół  posiedzenia Komisji Finansów, Obszarów Wiejskich i 
Strategii Rozwoju Powiatu 

 
                       Nr  3 /2005  w dniu 14 luty 2005 

 
 
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 16 : 30 zakończono o godz. 18:30 
 
  

L.p Imię i nazwisko 
 

Podpis 

1. Mirosława Nowak     
- Przewodnicząca Komisji 

 
obecna 

 2. 
  

Jerzy Springer     
- Wiceprzewodniczący   Komisji 

 
obecny 

 3. 
  

Irena Wojewódzka - Kucz     
          - Sekretarz Komisji 

 
obecna 

4. 
 

Józef Sulikowski     
obecny 

5. Andrzej Bielecki 
 

 
obecny 

6. Andrzej Wieczorek     
 

 
obecny 

7. Tomasz Kranc     
 

 
obecny 

8. Jacek Brzostowski 
 

 
Obecny  

 
 
 

Nieobecni członkowie Komisji: 
       

1. ______________________________ 

2. ______________________________ 

 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 

3. Vice Starosta – Michał Piechocki 
 

4. ______________________________ 
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 1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 

 
1.1. Otwarcie 
 
1.2. Powitanie gości 

 
1.3. Omówienie planu 2005 – 2008 materiałów V-ce Starosta , M. Piechocki           

 
1.4. Dyskusja  

 
1.5. Omówienie  założeń  dot. programu „ Przejrzysta Polska „  

 
1.6. Dyskusje  

 
1.7. Zakończenie  
 
Następne posiedzenie komisji odbędzie się w dniu 22 lutego 2005 o godz. 16:30 w 

siedzibie Starostwa. 

_________________________________________________________________ 

_________________________________________________________________ 

_________________________________________________________________ 

_________________________________________________________________ 

_________________________________________________________________ 

 
 
       
2.   OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 
___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________  

 

 

 

 

 

 



      3 
 
 
3. SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI  
 
Ustalenie kierunków działań inwestycyjnych na lata 2005- 2009. 

Omówił V-ce Starosta, wykaz wniosków inwestycyjnych 2005- 2009 w załączeniu.   

Przewodnicząca Komisji zapytała jak wygląda zabezpieczenie środków na sale gimnastyczną 

w Gołańczy?. Odpowiedź V-ce Starosty brzmiała : tylko 800.tyś. z Totolotka + niewiadoma 

jeszcze kwota z Gminy Gołańcz. 

Poinformował też, że złożono wnioski do Wojewódzkiwgo Funduszu Ochrony Środowiska na 

kwotę 6.000.000,-  + 2.000.000,- .  Są to nowe wnioski. Są też złożone wnioski do WFOŚ i 

GW  na 2005r. jest to kwota dotacji 1.740 ( zestawienie w załączeniu do protokołu). 

Sprawozdanie  

Przewodnicząca Komisji zapoznała członków Komisji z pismem Zarządu Powiatu na temat  

„ Utworzenie Subregionalnego Funduszu Pożyczkowego „ Wielkopolska – Północ „ . 

Zarząd pozytywnie rozpatrzył wniosek w sprawie zaproszenia przedstawiciela   

Subregionalnego Funduszu Pożyczkowego i prosi o podanie terminu komisji, na którą można 

zaprosić przedstawicieli tej fundacji.  

Komisja proponuje spotkanie z przedstawicielem fundacji „ Subregionalnego Funduszu 

Pożyczkowego „ Wilelkopolska Północ „ w miesiącu kwietniu. Termin ustalimy i podamy. 

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________ 
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___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________ 

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________  

___________________________________________________________________________  

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________  

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________ 

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________ 
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5. ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI 
 
   5.1 Zapytania 
   

Przewodnicząca komisji zapytała o zabezpieczenie środków na budowę hali gimnastycznej  
w Gołańczy. V-ce Starosta odpowiedział, że można liczyć na kwotę 800. tysięcy z 
Totolotka + środki z Gminy Gołańcz, dotychczas nie znane.   

 
   ________________________________________________________________________ 

   ________________________________________________________________________ 

   ________________________________________________________________________ 

   ________________________________________________________________________ 

 
    5.2 Opinie 
 
   Komisja przedłożony harmonogram kierunków działań inwestycyjnych na lata 2005-2009   
   akceptuje i przyjmuje.      
   Program „ Przejrzysta Polska „. Komisja nie przyjęła  jednoznacznego  stanowiska .  
   W toku dyskusji  ustalono,  że każdy z Radnych wyrazi swoją opinię na Sesji. 
   _________________________________________________________________________ 

   _________________________________________________________________________ 

   _________________________________________________________________________ 

   _________________________________________________________________________ 

 
   5.3  Stanowiska 

 
Do przedłożonego projektu Komisja wróci w maju 2005r. Komisja zajmuje nadal swoje 
stanowisko o środki na windę w Środowiskowym Domu Samopomocy w Wągrowcu ,              
ul. Piaskowa oraz zabezpieczenie środków na opracowanie dokumentacji pod drogę 
Rąbczyn – Łekno.  
„ Przejrzysta Polska „ – stanowisko komisji  : każdy Radny wybierze 3 zadania i zagłosuje 
na sesji swoją propozycję. 
   

__________________________________________________________________________

__________________________________________________________________________

__________________________________________________________________________ 

 

 

5.4 Wnioski 
        
Nie wypracowano. 

 



6 

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________ 

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________  

___________________________________________________________________________  

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________  

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________ 

 

Protokołował/ Protokołowała :          Przewodniczący Komisji : 

__________________________    ____________________________ 

/ Irena Wojewódzka – Kucz /                                                         / Mirosława Nowak/ 

 



 

 

 


